
ACTA REUNIÓ ECT (PLATAFORMA WEB, 07/04/2020)

ASSISTENTS

Mª Pilar Rueda

Alfons Ribarrocha

Jordi Medall

Manolo Piquer

Esther Paulo

Camila Miraudo

Fran Ballesteros

Raquel Gómez

Pruden López

Salvador Marco

Excusen assistència: Lola López

Participa com invitat, amb veu però sense vot, Miguel Ribera, gerent de l'AVEBC

ORDRE DEL DIA

1. Subvenció econòmica. Gerència.
2. Reunió grup local Alacant.
3. Reunió grup local València.
4. Comunitats del bé comú i possible creació vocalia.
5. Habitatges col·laboratius.
6. Precs i qüestions

A les 19:00 comença la reunió en la plataforma Moodle de la web de l'AVEBC.

1. SUBVENCIÓ ECONÒMICA. GERÈNCIA  

S'inicia la reunió comentant que la subvenció que s'esperava per a la contractació de la persona
de gerència (Miguel) ha arribat i s'han pagat les cinc mensualitats que se li devien. D'altra banda,
en relació amb els préstecs personals que es van fer per part d'alguns membres de l'equip es
mantenen pendents de devolució, fins que no arribe la subvenció de Conselleria d'agricultura i/o
el conveni pendent de signatura amb la Conselleria de Treball i sectors productius, llevat que algú
ho necessite amb urgència i ho sol·licite personalment.

2. REUNIÓ GRUP LOCAL ALACANT  

S'exposa per part de Pruden la convocatòria de persones interessades en l'EBC de la província
d'Alacant i  la reunió que va tindre lloc el passat 27 d'abril,  que van participar entre 25 i 30
persones  (no  hi  ha  registre  de  municipis  presents).  En  aquest  sentit  Pruden  comenta  la
possibilitat de donar-li difusió en les xarxes, especialment en facebook per mitjà de pagament, per
arribar així a més persones. Fran, des de la vocalia de comunicació, considera que en l'actualitat
aquesta xarxa ja no té tanta repercussió social i en aquest sentit es podria optar per Instagram o
ràdio, i comenta que existeix un Pla de comunicació, que s'està duent a terme, tal com consta al
Pla Estratègic.

3. REUNIÓ GRUP LOCAL VALÈNCIA  

S'informa que dimecres  passat  es  va celebrar  una  reunió  amb 5 persones interessades a
dinamitzar el G.L. de València, i l'endemà una altra amb 7 simpatitzants de diversos municipis per
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a informar dels passos i aclarir dubtes sobre la creació de G.L. a la província de València. És per
això  que  Miguel  proposa  la  creació  de  píndoles  d'introducció  a  l'EBC,  d'empreses,  de
coneixement, etc., per tal de donar formació ràpida a aquestes persones i aquelles que puguen
anar sumant-se a la participació.  En aquest  sentit  Alfons suggereix que aquestes iniciatives
siguen creatives, com ara el vídeo que s'està preparant per part de Fran, i planteja organitzar un
Webinar amb trobades de dues o més empreses PEER i anar més enllà, entrant en profunditat
en temes d'interés, utilitzant la nostra pròpia plataforma Moodle.

Salvador apunta que estem en un bon moment per a difondre i sensibilitzar, ja que hi ha una
major obertura al canvi econòmic i social, i podem tindre un doble objectiu: màrqueting i captació
de persones sòcies.

Miguel comenta que tenim un producte potent i hem de fer que aplegue a la gent. Proposa que
els G.L. es reunisquen una vegada al mes per províncies i al mes següent amb uns altres G.L.
d'altres províncies. 

Esther opina que és imprescindible tindre presència a les xarxes, però cal pensar què anem a fer,
en plural, coses senzilles però bones, materials online amb qualitat.

Pruden passa enllaç de la pàgina de facebook que gestiona del G.L. d'Alacant, ja que diu que,
encara que hi ha dos, l'altra està amb una administradora fa anys i molt paralitzada. 

4      . COMUNITATS DEL BÉ COMÚ I POSSIBLE CREACIÓ VOCALIA  

Pruden presenta aquest punt, ja que no s'ha convidat a Luis Campos, qui treballa conjuntament el
cohousing (habitatges col·laboratius) i les comunitats veïnals, i considera que seria important
secundar-lo i donar-li visibilitat des de l'equip, com també estan rebent cooperació de REAS, des
d'on actualment s'està aglutinant el moviment, ja que aquests poden ser eixos importants del
canvi. Pruden considera que representen d'una manera pràctica l'aplicació de l'EBC i que  es
tracta d'un moviment que va a tindre un gran desenvolupament i va a ser motor de canvi, per això
des de l'AVEBC tenim que decidir com volem participar en això. Tenim dos opcions: que Luis
incorpore l'EBC a les seues tasques, o que des de l'EBC siguem més proactius.

Alfons pregunta com hauria de ser la nostra aportació i si la projecció seria a nivell Federal o
Internacional. S'inicia per part de la resta de membres un debat sobre la possibilitat d'incloure-ho
en una àrea concreta o considerar-ho com un Projecte de Luis molt interessant i de molt de valor,
el qual s'ha de considerar des de la nostra Associació com una iniciativa pilot que des del nostre
territori es pot replicar cap a l'exterior. 

Pilar comenta que va tindre coneixement d'aquest treball en l'Assemblea de Màlaga fa uns anys i
que per a ella és el reflex del que implica el moviment que va de baix a dalt, i que després de
l'experiència de Benisama de la qual ja es poden aportar dades, atés que Luis està ara associat a
la nostra Associació seria important comptar amb una vocalia de Comunitats, ja que considera
que estan representades en els municipis i en elles interactuen empreses, centres educatius… 

Alfons proposa que no considera necessari incloure una nova vocalia, ja que estem seguint el
nostre Pla Estratègic en el qual es fa referència a Nodes i tampoc es contempla  un node de
comunitats. Es tractaria més bé d'un projecte a integrar-se en alguna de les àrees del Pla. No veu
necessari  que  existisca  una  vocalia  específica  en  l'ECT  perquè  es  done  visibilitat  a  tot
l'interessantíssim treball de les Comunitats del Bé Comú.

Fran comenta que això s'hauria d'haver plantejat en la nostra Assemblea de Pou de Beca i que
més que una vocalia hauria de ser un node. 

Esther valora que tots els membres de l'ECT estem treballant independentment de la vocalia que
s'ocupe en l'interés general de l'Associació des de la globalitat i no des de la particularitat, d'altra
banda, comparteix l'opinió que pot ser una oportunitat per a la nostra Associació, i es podria
integrar en el node de Municipis.

Pruden considera que Luis hauria de tindre mes visibilitat en nostra pàgina web, i que es poguera
projectar també internacionalment, una cosa que tot l'equip accepta i valora positivament. 
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Manolo com a secretari exposa que la creació d'una nova vocalia no correspon a l'ECT segons
Estatuts i que, en el seu cas, s'hauria de deixar la decisió per a la propera Assemblea. 

Arribats a aquest punt i atés que haguera sigut necessari un major aprofundiment i coneixement
sobre el tema de comunitats i Cohousing, es planteja una nova reunió per a el pròxim dia 15 a les
18h que serà monogràfica per tractar i prendre decisions si escau respecte a aquests  punts. 

5. PRECS I PREGUNTES  

Pilar comenta que ha rebut una trucada de la presidenta de la Federal per a saber si anàvem a
fer aportació a la Internacional, al que li recorda que l'acord pres en la nostra Assemblea de
Febrer va ser positiu i s'havia consignat ja en el pressupost d'enguany, per la qual cosa aporta
com a dades que el nombre de persones associades oscil·la sobre unes 50 i d'empreses de la
C.V. aproximadament unes 30. 

Camila exposa que donada la situació del COVID-19, el projecte de col·laboració amb empreses
italianes se suspén fins a setembre per a continuar valorant les possibilitats de dur-lo a terme. 

Fran diu que ja ha rebut diversos vídeos per a la composició final i que ha demanat la participació
també de Paco Álvarez i Christian Felber, estant a l'espera de resposta. 

Sense més assumptes que tractar, sent les 21:00 h. es dóna per finalitzada la reunió, quedant
emplaçada la següent al dia 15 d'Abril a les 18h, que serà monogràfica amb Luis com a convidat
per explicar el projecte de les Comunitat veïnals.

EL SECRETARI V. i P. PRESIDENTA
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